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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe került az új Puskás Aréna?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019.  november  15-én  történelmi  futballmérkőzést  játszik  nemzeti  válogatottunk.  Történelmit,
hiszen  az  új  Nemzeti  Stadionunkban,  a  Puskás  Ferenc  Stadionban  látjuk  vendégül  Uruguay
együttesét. Szerencsére a sportrajongók körében is egy várva várt mérkőzésről beszélhetünk, hiszen
gyorsan  elfogyott  az  összes  jegy,  így teltházas  küzdelmet  várhatunk.  Habár  az  elképzelések  is
változtak  az  elmúlt  években,  az  átadás  ideje  is  éveket  csúszott,  valamint  a  költségek  sem  az
elképzelések szerint alakultak.

Magyarország  Kormánya  Kiemelt  Kormányzati  Beruházásként  valósította  meg  a  Stadion
felépítését, így a beruházást a KKBK Nonprofit Zrt. bonyolította le.

Nemcsak a sportrajongókat érdekli az új Stadionunk, hanem minden magyar adófizetőt is.

Az  állampoglárok  tájékoztatása  érdekében  éppen  ezért  kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat  a
következőkről:

1. Az évek során milyen összeggel növekedett az eredeti elképzelések szerinti költségvetés? 

2. Mennyibe került a Puskás Aréna teljes költsége? 

3. Milyen tételek merültek fel az előző stadion bontásától a végső állapotok eléréséig? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 11. 04.

Tisztelettel,



Stummer János

országgyűlési képviselő
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